




Geacht college, 
 
Hedenochtend moesten wij als leden van de gemeenteraad van Tynaarlo lezen dat de leden 
van provinciale staten van zowel Groningen als Drenthe door hun colleges zijn geïnformeerd 
over de ontwikkelingen op GAE. Uit die berichtgeving blijkt dat een belangrijke maatschappij 
voor de ontwikkeling van GAE, Nordica, haar contract heeft opgezegd. Het lijkt uit de 
berichtgeving dat het routefonds niet toereikend is om de aanloopverliezen voor het opzetten 
van een goed netwerk van (dagelijkse) verbindingen toereikend is voor de komende 10 jaar. 
 
Wij hebben een aantal vragen: 
 
1. Waarom zijn wij niet door u geïnformeerd en moeten wij de informatie uit de pers 
vernemen? 
 
2. Sinds wanneer bent u op de hoogte van het opzeggen van het contract door Nordica? 
 
3. Kunt u ons aangeven wat de actuele stand van zaken is rond het contract met Nordica? 
 
4. Hoeveel geld is er tot op heden uit het routefonds reeds besteed? 
 
5. Wat is de prognose van de bestedingen voor de komende jaren? En hoe verhoudt zich dit 
tot de oorspronkelijke planning? 
 
6. Hoe staat het met de vestiging van nieuwe bedrijven op GAE? 
 
7. Hoe ver is de investering in de nieuwe brandweerkazerne? En heeft het opzeggen van 
Nordica nog gevolgen voor deze investering? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
VVD fractie, Nina Hofstra 
16-11-2018 
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